

**Reaktion auf den Artikel „Ehrenamt am Ende?“
Response on the article “Honorary Office at the End?”
in/im Bulletin May/Mai 2015 (p./S. 14)
Klaus Kietzmann EAASDC Honorary Lifetime Member**

This time the echo came in a personal and oral form. A dancing lady told me that she has the office of secretary in her club already and this was enough of honorary post. She said there is no place for another board position in a Square Dance club.

After that the question arises:

Are you able to exercise several honorary offices at the same time? Spontaneously I think of three examples occurring to me: Karin Krayer exercising the EAASDC Event Registration together with the office of the “Mannheim Mixers” President - the same is the example of Peter Budsky who was the EAASDC Treasurer and President of the “Arkansas Travellers” in a personal union. And I myself, I was Bulletin Editor and Secretary in a SD Club at the same time.

Translated by Hartmut Heiber

Diesmal kam das Echo persönlich und mündlich. Eine Tänzerin erklärte mir, sie ist bereits Schriftführerin in einem anderen Verein, und das sei genug Ehrenamt. Da sei nun kein Platz für ein weiteres Vorstandsamt in einem Square-Dance-Verein.

Danach stellte sich mir die Frage:

Kann man mehrere Ehrenämter parallel ausüben? Spontan fallen mir da drei Beispiele ein: Karin Krayer, die EAASDC Event Registration mit dem Amt als President Mannheim Mixers vereinbarte sowie Peter Budsky, der in Personalunion EAASDC Treasurer und Präsident Arkansas Travellers war. Und ich selbst war ein Jahr lang gleichzeitig Bulletin Editor und parallel dazu Secretary in einem SD-Club.